
2025D24812 Lijst van vragen

De vaste commissie voor Digitale Zaken heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de bewindspersonen van Justitie en Veiligheid, Binnen-
landse Zaken en Koninkrijkrelaties, en Economische Zaken over de
brieven van 21 mei 2025 inzake het rapport Resultaten verantwoordings-
onderzoek 2024 bij het Ministerie van Justitie en Veiligheid (Kamerstuk
36 740 VI, nr. 2); het rapport Resultaten verantwoordingsonderzoek 2024
bij het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
(Kamerstuk 36 740VII, nr. 2); het rapport Resultaten verantwoordingson-
derzoek 2024 bij het Ministerie van Economische Zaken (Kamerstuk 36 740
XIII, nr. 2).

De voorzitter van de commissie,
Wingelaar

Adjunct-griffier van de commissie,
Muller
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Vragen inzake Resultaten verantwoordingsonderzoek 2024 bij het
Ministerie van Justitie en Veiligheid (36 740-VI-2)

1 Kunt u toelichten hoe de grote achterstand in het accrediteren van
belangrijke informatiesystemen wordt weggewerkt?

2 Waarom zijn de structurele problemen met foutieve tenaamstelling
in de strafrechtketen, bekend sinds 2012, nog steeds niet opgelost?
Welke rol speelt digitalisering hierbij?

 

Vragen inzake Resultaten verantwoordingsonderzoek 2024 bij het
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
(36 740-VII-2)

3 In hoeverre worden Logius en SSC-ICT gestuurd om zich te
houden aan de Roemernorm?

4 Kunt u toelichten waarom aanbestedingswetgeving niet is
nageleefd? Bent u van plan dit zo mogelijk te corrigeren?

5 Heeft het niet naleven van aanbestedingswetgeving de (strategi-
sche) afhankelijkheid van één of enkele ICT-leverancier(s) vergroot?

6 Wat is het plan van aanpak met betrekking tot het inkoopstelsel om
processen, systemen en verantwoordelijkheden te vereenvoudigen
en minder gefragmenteerd te maken?

 

Vragen inzake Resultaten verantwoordingsonderzoek 2024 bij het
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat (36 740-XIII-2)

7 Hoe wordt de digitale weerbaarheid van het Nederlandse
bedrijfsleven versterkt gezien de toename van digitale dreigingen?

8 Hoe is de betrokkenheid van de Minister ingeregeld bij het
prioriteren van netaansluitingen voor datacenters en digitale
infrastructuur bij netcongestie?

9 Wordt er gewerkt aan een nieuwe onderbouwing voor het
afwegingskader ten aanzien van de aansluiting op het stroomnet in
gebieden met netcongestie?

10 In hoeverre wordt er gewerkt aan de verbeterpunten voor de
onvolkomenheden die de Algemene Rekenkamer, ook vorig jaar al,
heeft geconstateerd met betrekking tot Oracle EBS?

 

Overkoepelende / overige vragen die betrekking hebben op
bovenstaande rapporten Resultaten verantwoordingsonderzoek
2024

11 Op welke wijze worden de beleidsdoelen voortaan concreter
geformuleerd om een betere evaluatie van de resultaten mogelijk
te maken?

12 Welke investeringen zijn er gedaan in 2024 voor de beveiliging van
staatsgeheimen en andere hoog gerubriceerde data?

13 Welke maatregelen neemt u om de kansen en risico’s van het
gebruik van AI-systemen binnen de rijksoverheid af te wegen?

14 Wat is de reden dat bij twee derde van de belangrijkste clouddien-
sten de vereiste strategische risicoanalyse niet is uitgevoerd?

15 Hoe wordt ervoor gezorgd dat de middelen voor het detecteren
van cyberaanvallen vanaf heden optimaal worden benut?

16 Welke stappen worden ondernomen om het probleem van
versnippering van IT-systemen binnen de rijksoverheid aan te
pakken?
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17 Wanneer worden de risicomodellen ook getoetst op indirecte
discriminatie en wat is de planning daarvoor?

18 Hoe worden burgers en bedrijven in het vervolg beter geïnfor-
meerd over het gebruik van algoritmes en de verwerking van hun
persoonsgegevens?

19 Op welke termijn wordt sturing gegeven aan de naleving van de
Roemernorm bij agentschappen?
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